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PROTOKÓŁ nr 9/2024 
z Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 17 grudnia 2024 r. 
 
 

Posiedzenie o godz. 17:31 otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Artur Świercz i poinformował, że w obradach uczestniczy 6 członków komisji co stanowiło 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych opinii, wniosków i stanowisk. Lista 
obecności członków Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu.  W trakcie posiedzenia do obrad o godzinie 17.33 dołączyli przewodniczący 
Rady Powiatu Rafał Sieradzki, radna Magdalena Beyer i radna Ewa Borodzicz. Posiedzenie 
komisji miało miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Świercz w imieniu wszystkich 
członków komisji złożył podziękowania pracownikom socjalnym z okazji ich święta za trud  
i zaangażowanie wkładane w codzienną pracę. Życzył im inspiracji, niesłabnącego zapału oraz 
godziwego wynagrodzenia, podkreślając, że ich praca w terenie w pełni na to zasługuje.  
Na zakończenie przekazał serdeczne pozdrowienia wszystkim pracownikom socjalnym. 
 
Ad 2. 
Przewodniczący komisji Artur Świercz przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 7/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia  

i Spraw Społecznych w dniu 21 listopada 2024 r. 
4. Przyjęcie protokołu nr 8/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia  

i Spraw Społecznych, Komisji Budżetu i Administracji, Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Promocji i Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska w dniu 9 grudnia 2024 r. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał na XI sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 
1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  

/BR-111/2024/; 
2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-112/2024/; 
3) w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Pruszkowskiego na 2025 rok /BR-115/2024/; 
4) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego 

na 2025 rok /BR-116/2024/. 
6. Sprawy różne i wolne wnioski.  

 
Ad 3.  
Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu 7/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 
21 listopada 2024 r.  
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Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że w związku z brakiem uwag i nie 
odnotowując głosów sprzeciwu uznał za przyjęty protokół 7/2024 ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 21 listopada 2024 r. 
 
Ad 4.  
Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem jest: przyjęcie 
protokołu 8/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisji 
Budżetu i Administracji, Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji i Komisji Inwestycji  
i Ochrony Środowiska w dniu 9 grudnia 2024 r. 
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że w związku z brakiem uwag i nie 
odnotowując głosów sprzeciwu uznał za przyjęty protokół 8/2024 ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, Komisji Budżetu i Administracji, Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Promocji i Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska w dniu 9 grudnia  
2024 r. 
 
O godz. 17:33 do obrad posiedzenia komisji dołączyli przewodniczący Rady Powiatu Rafał 
Sieradzki, radna Magdalena Beyer i radna Ewa Borodzicz 
 
Ad 5.  
Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem jest: 
zaopiniowanie projektów uchwał na IX sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 

1) zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-111/2024/. 

 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że po stronie dochodów:  

− w dziale Ochrona zdrowia, rozdział Programy polityki zdrowotnej dochody bieżące - 
zwiększenie planu o 71 495 zł w związku z pomocą finansową z budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach programu „Mazowsze dla Zdrowia 2024”, jako zwrot części 
poniesionych przez powiat kosztów dotyczących realizacji zadania pn. „Poprawa 
dostępności do profilaktyki raka piersi wśród mieszkanek powiatu pruszkowskiego”.  

− W dziale Pomoc społeczna rozdział Domy pomocy społecznej, dochody bieżące - 
zwiększenie planu Domu Pomocy Społecznej w Czubinie o 448 573 zł w związku ze 
wzrostem odpłatności za pobyt mieszkańców (440 000 zł), zgłoszeniem szkody do 
likwidacji z umowy ubezpieczenia (2 573 zł) oraz wzrostem sprzedaży posiłków dla 
pracowników i wzrostem kosztów Stowarzyszenia „Liczą się Ludzie” z tytułu opłat za 
media, wywóz nieczystości, itp. (6 000 zł). 

Poinformowała, że po stronie wydatków:  
− w dziale  Ochrona zdrowia, Rozdział  Programy polityki zdrowotnej, wydatki bieżące - 

przesunięcie między źródłami finansowania (uwolnienie środków własnych) 71 495 zł 
w związku z pomocą finansową z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 
programu „Mazowsze dla Zdrowia 2024” (zwrot części poniesionych przez powiat 
kosztów dotyczących realizacji zadania pn. „Poprawa dostępności do profilaktyki raka 
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piersi wśród mieszkanek powiatu pruszkowskiego”). Ogólna kwota planu na zadaniu 
nie zmienia się. 

− w dziale Pomoc społeczna, Rozdział Domy pomocy społecznej - zwiększenie planu  
o 80 000 zł, z tego:  
• Wydatki bieżące - zwiększenie planu Domu Pomocy Społecznej w Czubinie  

o 81 701 zł na wynagrodzenia i składki na ubezpieczenie społeczne pracowników 
(nagrody/premie).  

• Wydatki majątkowe - zmniejszenie planu Domu Pomocy Społecznej w Czubinie 
o 1 701 zł w związku z niższym niż planowano wydatkiem na zakup maszyny 
szorująco-zbierającej do podłóg. 

− w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdział Pozostała 
działalność - wydatki majątkowe - zmniejszenie planu o 59 139 zł, z tego: 
• ·zmniejszenie o 10 000 zł na zadaniu „Budowa Ośrodków Wsparcia, Pomocy 

i Integracji Zawodowej” w związku z zakończeniem realizacji zadania 
i niewykorzystaniem ww. środków, 

• ·zmniejszenie o 49 139 zł na zadaniu „Przebudowa i remont zabytkowego budynku 
Willi pod Bocianem przy ul. Kraszewskiego 18 w Pruszkowie” w związku z brakiem 
realizacji zadania w 2024 roku (planowana w 2025 roku). 

− w dziale Rodzina, Rozdział Pozostała działalność - wydatki bieżące – przesunięcie 
 w planie między paragrafami 50 481 zł w związku z ustawowym wymogiem 
finansowania przez administrację rządową pobytu dzieci cudzoziemskich  
w placówkach (zmiana dotyczy przesunięcia na paragraf dotacyjny). 

Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła autopoprawkę do projektu uchwały. 
Powiedziała, że w związku z otrzymaniem dodatkowych środków z Funduszu Pracy, po stronie 
dochodów w dziale Rodzina, rozdz. Rodziny zastępcze- w dochodach bieżących następuje 
zwiększenie planu o 94 093,10 zł w ramach na dofinasowania wynagrodzeń rodzin zastępczych 
zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka (3 458,10 zł) i rządowego programu 
wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej (90 635 zł). 
Natomiast po stronie wydatków w dziale Rodzina, rozdz. Rodziny zastępcze- w wydatkach 
bieżących następuje zwiększenie planu o 3 458,10 zł na dofinasowanie wynagrodzeń rodzin 
zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka oraz przesunięcie w planie 
między źródłami finansowania 90 635 zł w związku z umową z Wojewodą Mazowieckim w 
sprawie przyznania środków z Funduszu Pracy w ramach rządowego programu wsparcia 
powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej. 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska  poinformowała, że następuje, że w przychodach planu 
o 90 635 zł, z tego w paragrafie 950 – wolne środki następuje zwiększenie o 4 409 365 zł,  
a w paragrafie 951 – przychody ze spłat pożyczek i kredytów – zmniejszenie o 4 500 000 zł. 
Powyższe zmiany skutkują zmniejszeniem deficytu o 90 635 zł.  
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący komisji Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024  
/BR-111/2024/ wraz z autopoprawką. 
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Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-111/2024/  
- 9 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-112/2024/. 

 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła projekt uchwały i  przedstawiła uzasadnienie. 
Poinformowała, że dokonuje się aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego w związku z wprowadzonymi zmianami w budżecie powiatu 2024 roku 
Uchwałami Zarządu oraz przedłożonymi wnioskami zmian.  
W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany w wydatkach bieżących w poz. 1.3.2.7 
„Budowa Ośrodków Wsparcia, Pomocy i Integracji Zawodowej” - w związku  
z niewykorzystaniem środków w 2024 roku (zadanie dotyczy budowy Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego - zadanie zakończone) zmniejsza się łączne nakłady, limit wydatków 
w 2024 roku oraz limit zobowiązań o 10 000,00 zł. 
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska omówiła autopoprawkę do projektu uchwały. 
Powiedziała, że następuje zwiększeniu plan dochodów ogółem i bieżących w 2024 roku o 
94 093,10 zł, zwiększeniu plan wydatków ogółem i bieżących w 2024 roku o 3 458,10 zł oraz 
ulega zmniejszeniu deficyt o 90 635 zł i zmniejszeniu plan przychodów o 90 635 zł. 
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli: radna Magdalena Beyer, Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska, 
członek Zarządu Powiatu Michał Pihowicz.  
Radna Magdalena Beyer zapytała czy 10 000 zł zaoszczędzone w wydatkach bieżących na 
przedsięwzięciu „Budowa Ośrodków Wsparcia, Pomocy i Integracji Zawodowej” 10 000 zł 
może być przeznaczone na wydatki bieżące w 2025 roku dla Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Brwinowie. Powiedziała, że wszyscy wiemy, że to miejsce 
potrzebuje każdych pieniędzy, ponieważ ma duże potrzeby.  
Skarbnik Powiatu Katarzyna Jasińska odpowiedziała, że te 10 tys. zł będzie w środkach 
wolnych na koniec 2024 roku i po 31 marca 2025 roku będzie można je przekazać do PCOM-
u. W związku z tym, że sesja na której będzie uchwalany budżet na 2025 roku będzie za dwa 
dni. Ze względów proceduralnych niemożliwa jest w tej chwili taka zmiana.  
Członek Zarządu Michał Pihowicz powiedział, że zgadza się z sugestią pani radnej, aby środki 
w wysokości 10 tys. zł trafiły w przyszłym roku do PCOM-u.  
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 /BR-112/2024/ wraz z autopoprawką - 9 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” 
oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
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3) w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Pruszkowskiego na 2025 rok /BR-115/2024/. 

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Zglińska omówiła projekt uchwały i  przedstawiła 
uzasadnienie. Poinformowała, że plan pracy został przesłany radnym wraz z materiałami na 
sesję i jeżeli ktoś ma jakieś pytania to jest do dyspozycji 
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący komisji Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pruszkowskiego na 
2025 rok /BR-115/2024/ - 9 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących 
się”.  
 

4) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2025 rok 
 /BR-116/2024/ 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Rafała Sieradzki omówił projekt uchwały i przedstawił 
uzasadnienie. Poinformował, że zgodnie z § 9 ust. 1 statutu Powiatu Pruszkowskiego „Rada 
działa zgodnie z uchwalonym planem pracy”. W pierwszym półroczy plan pracy rady skupia się 
na analizie sprawozdań jednostek organizacyjnych, które będą spływały do Rady Powiatu. 
Powiedział, że jest otwarty na propozycje i uwagi.  
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń przewodniczący komisji Artur Świercz zamknął dyskusję. 
 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 2025 rok /BR-116/2024/  
- 9 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Ad 6. 
Przewodniczący komisji Artur Świercz poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad 
są: sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Radna Ewa Borodzicz zapytała, obecnego na posiedzeniu komisji Dyrektora SPZOZ  
w Pruszkowie Roberta Krawczyka, jaka jest stawka wynajmu pomieszczeń w przychodni przy 
ul. Drzymały w Pruszkowie przez przychodnię NZOZ „Zdrowie” i jak się kształtują koszty 
eksploatacji tego obiektu.  
Dyrektor SPZOZ w Pruszkowie Robert Krawczyk powiedział, że w tej chwili nie pamięta ile 
wynosi stawka wynajmu pomieszczeń w przychodni. Natomiast w bilansie budynku przy 
Drzymały przychody z najmu wynoszą ok. 500 tys. zł rocznie i bilansują się z kosztami.  
 
Przewodniczący komisji Artur Świercz podziękował za współpracę w 2024 roku i poprosił  
o sugestie i tematy do planu pracy na 2025 r. Planuje w 2025 roku wizytację w jednostkach 
organizacyjnych powiatu. Poprosił o propozycje. Ponad to przypominał żeby zastanowić się jaki 



6 
 

dzień byłby najlepszy jako stały na posiedzenie komisji. Poprosił o przysłanie sugestii mailem 
do Biura Rady.  
Przewodniczący komisji Artur Świercz złożył obecnym życzenia z okazji zbliżających się Świąt 
Bożego Narodzenia oraz nadchodzącego Nowego 2025 Roku. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący komisji Artur Świercz o godzinie 
18:03 zamknął posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Małgorzata Janowska 
 
 

Przewodniczący  
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

 
 

Artur Świercz 


